
Protokoll från årsmöte i Zetterlundsvägens Samfällighetsförening  

den 25 november 2010. 

  

1. Mötet förklarades öppnat av ordförande Per-Anders Edlund. 

 

2. Som ordförande för stämman föreslogs och valdes Per-Anders Edlund.   

 

3. Som sekreterare för stämman föreslogs och valdes Gunilla Vesterlund Muz. 

 

4. Dagordningen godkändes av mötet 

 

5. Som justeringsmän och tillika rösträknare för stämman föreslogs och valdes Gert 

Magnusson och Jörgen Einberg. 

 

6. Det föreslogs och beslutades att upprättandet av röstlängd görs senare på mötet 

om behov uppstår. 

 

7. Mötesdeltagarna ansåg att mötet blivit i laga ordning utlyst. 

 

8. Styrelsens och revisorerna berättelser godkändes och lades till handlingarna. 

 

9. Resultat- och balansräkningen fastställdes av mötet. 

 

10. Styrelsen förslag till resultatdisposition fastställdes av mötet. 

 

11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

12. a) Inga motioner var inlämnade. b) Inga propositioner var föreslagna. 

  

13. Ersättningen till styrelse och revisorer beslutades enligt budgetförslaget. 

 

14. Mötet beslutade att fastställa styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 

a)  debiteringslängd avseende tilläggsdebitering och 

b)  debiteringslängd avseende räkenskapsåret 2010/2011 

 

15. Val av styrelse och suppleanter. 

Valberedningen hade lämnat förslag till styrelse. Till ordinarie ledamöter valdes 

Monica Chruzander och Kurt Sandberg 

 

Fred Ohlsson, Kenneth Eklund och Per Åberg har ett år kvar av sin 

mandatperiod som ordinarie styrelsemedlemmar. 

 

Som suppleanter valdes Lars Andersson och Lennart Adler. 

 

16. Val av ordförande. 

Valberedningen hade lämnat förslag till ordförande. Mötet valde Per Åberg som 

ordförande för styrelsen 

 

17. Val av revisor. 

Valberedningen hade lämnat förslag till revisorer. Till revisor valdes Gabriella  



Toth Ullercrans och Per Arne Lindeborg. Till revisorssuppleant valdes Gunnar 

Ullerkrans. 

 

18. Till ny valberedning valdes Sören Blomstergren och Ronny Karlsson. 

 

19. Park- och lekgruppen. Styrelsen fick i uppdrag att fortsätta diskutera frågan  om 

gruppens sammansättning och former. 

 

20. Årsmötesprotokoller hålls tillgängligt i Infolådan vid kvartersgård 119 samt på 

föreningens hemsida. 

 

21. Mötet avslutades 

 

Övriga frågor 

Styrelsen lämnade information angående nya krav på sophantering. Kommunen har 

gjort en riskutredning och kommer att besluta om hämtstopp om vi inte vidtar 

åtgärder.  Sophanteringen är inte fråga som faller under samfälligheten utan det är 

en fråga för varje hushåll (förutom bostadsrättsföreningen som har gemensam 

sophämtning). Samfälligheten kan välja ta in sophanteringen i sitt ansvarsområde 

men då behövs en förändring i anläggningsbeslutet från lantmäterier och det kostar 

mellan 100 000 - 150 000 kronor. Det krävs också en hundraprocentig enighet. Vi 

kan också bilda en ekonomisk förening för sophanteringen. 

 

Kommunen vill ha en handlingsplan i mars. Det gäller för oss at ha en långsiktig 

lösning. Samfälligheten kan upplåta mark och sopkärl tillhandhålls av Ragnsells 

utan kostnad – det gäller då containrar som ställs på lämpliga ställen.  

Sophämtningen skulle då bli något billigare än i dag (vid tömning varje vecka).  

 

Det finns fler alternativ. Att gräva ned containrar/behållare (det kostar cirka 75 000 

kronor och det är vi som fastighetsägare som får stå för kostnaden). Var och en kan 

dra ut sin tunna till en gemensam plats/platser.  

 

Trots att det inte är en fråga för samfälligheten erbjöd sig styrelsen att bilda en 

arbetsgrupp som hjälper till och ta fram en kostnadsplan och handlingsalternativ. 

Till arbetsgruppen anmälde sig också Anita Gustafsson och Ronny Karlsson.  

 

Mötet föreslog att styrelsen skickar ett brev till alla. Mötet föreslog också att vi 

temporärt drar fram tunnorna till uppsamlingsplatser i avvaktan på en mer 

långsiktigt lösning. 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Vesterlund Muz 

 

 

Justeras: 

 

 

Gert Magnussson   Jörgen Einberg 


